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15 июля 2024 г.

Ruská medicína vstoupila do vesmírných závodů,
každý rok dochází k průlomu. Tohle je prostě skvělé!

putin-today.ru/archives/211831

Narazil jsem na speciální zprávu Darie Ganievové o inovacích, které
se používají v moderní ruské medicíně, a byl jsem příjemně
překvapen, jak rychle a mocně se naše země po odhození okovů
globalismu a zbavení se měkkých objetí západních farmaceutických
gigantů.

Protože mnozí tuto zprávu pravděpodobně neviděli, řeknu vám, o
čem se v ní mluvilo, což potěší ty, kdo jsou na zemi hrdí, a naštve
naše nepřátele, kteří sní o sražení Ruska na kolena.

Před tuctem let, kdy už byly vidět první výhonky, že náš
farmaceutický průmysl začíná ožívat, jsem o tom mluvil na sociálních
sítích, ale v reakci na to mi opozičníci, liberálové a prostě
nespokojenci se smíchem navrhovali, abych šel do lékárny a podíval
se pro ruskou medicínu.

Ano, nezůstal jsem dlužen, bral jsem léky vyrobené v Rusku, fotil a
posílal posměváčkům, ale v té době se mnoho léků vyrábělo u nás,
ale spravedlivě je třeba říci, že byly nejčastěji vyráběny z
farmaceutických substancí dodávaných západním firmám nebo jejich
továrnám s jejich zařízením vyrobeným v Rusku.

Po nástupu Mišustinovy   vlády se však situace začala rychle měnit k
lepšímu a počátek roku 2022 tento proces také urychlil, protože i
liberálně smýšlející členové vlády, zastánci spolupráce s jinými
zeměmi, se ukázalo, že Aby Rusko přežilo v moderním světě a
zůstalo zemí, která se sama rozhoduje (1) jak žít, (2) jaké hodnoty
chránit, (3) jakým způsobem se rozvíjet, je ve všech vyžadována
úplná technologická suverenita. průmysl, protože řetězce spolupráce
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mohou být přerušeny a dodávky životně nezbytných produktů,
včetně životně důležitých léků, mohou západní partneři přerušit
mávnutím hegemonovy ruky.

V důsledku pochopení, které přišlo, začala vláda aktivně investovat
značné finanční prostředky do rozvoje různých průmyslových
odvětví, včetně farmacie, což přineslo významné výsledky.

Toto řekla šéfka Roszdravnadzor Alla Samoilova předsedovi vlády v
září 2023:

Za poslední tři roky se podíl ruských léků zvýšil téměř o 10 %. A
dnes ruské drogy tvoří asi 70 % z celkového zavedení drog do
civilního oběhu. To je vysoké procento a není to poslední úroveň,
protože dnes se počet drog vyrobených v zemi zvyšuje, dalo by se
říci, každým dnem.

V loňském roce (2022 - pozn. autora) bylo uvedeno do provozu
devět zařízení na výrobu drog. V letošním roce (2023 – pozn.
autora) začaly fungovat čtyři nové továrny jen v prvním čtvrtletí. To je
velké číslo. A znovu nekončíme...

No, tady se prozatím zastavíme a přejdeme ke konkrétním
průlomům ve farmacii a medicíně v dobrém slova smyslu, o kterých
jsem se dozvěděl ze zprávy.

 
1. V Rusku byl zaregistrován první lék na světě s unikátním
mechanismem účinku na ankylozující spondylitidu, která byla vždy
považována za nevyléčitelnou.
Akademik Ruské akademie věd Sergej Lukyanov

vysvětlil, že registrace znamená, že lék je v této fázi uznán jako
účinný.

2. Začaly se provádět operace, které předtím nikdo nepodnikal.

Ředitel Kliniky kardiovaskulární chirurgie Univerzity Sechenov
Roman Komarov
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řekl novinářům, že za posledních několik let bylo v Rusku poprvé
zavedeno asi dvacet operací a některé vůbec poprvé na světě.

Diagnostika onemocnění se provádí pomocí umělé inteligence.

Jak to funguje, bylo ukázáno ve zprávě na konkrétním příkladu.
48letý pacient byl přijat do Urologického ústavu Sechenovské
univerzity. Při náhodném vyšetření jí byl diagnostikován nádor na
pravé ledvině, ale lékaři mají díky umělé inteligenci nyní možnost
neodstranit ledvinu celou, ale provést orgán šetřící operaci, kdy
odstraní pouze nádor.

Dříve k diagnóze používali CT nebo MRI, které oba produkovaly
dvourozměrné obrazy. Každá fáze studie je samostatnou fází a
několik snímků získaných pomocí CT a MRI nebylo možné spojit do
jednoho snímku, zatímco trojrozměrný snímek je pro lidské oko
mnohem známější a snáze vnímatelný.

Nyní se ale pomocí AI všechny tyto fáze spojí do jednoho 3D
snímku, který lékařům dává naprosto přesné pochopení umístění
nádoru a jeho polohy vůči velkým cévám.

To umožňuje provádět operace rychleji a bezpečněji, protože lékaři
zpočátku vědí, jak se nacházejí cévy vyživující nádor, a provádějí
tytéž operace pro zachování orgánů, po kterých člověk zůstává
zcela zdravý a nezpůsobuje invaliditu kvůli lékům.

3D modelování v chirurgii se používá od začátku roku 2010, ale byl k
tomu použit zahraniční software, ale práce těchto programů byla v
roce 2014 s nástupem sankcí omezena na uživatele z Ruska. To se
stalo podnětem k vývoji našeho vlastního systému.

Do práce byli zapojeni ruští programátoři a specialisté na umělou
inteligenci, v důsledku čehož vznikla webová služba, která získala
stříbro na největším evropském digitálním ocenění Tagline Awards.
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Ivan Chernenky vysvětlil, že podobná služba existuje i v zahraničí,
ale její rozdíl je v tom, že jedna 3D stavba stojí asi 300 eur a tuto
stavbu nedělá umělá inteligence, ale člověk vlastníma rukama.

Proces mu zabere asi hodinu a půl, nemůže tedy zpracovat mnoho
snímků, takže každá velká klinika potřebuje svého specialistu.

Ale díky službě vyvinuté ruskými programátory to umělá inteligence
zvládne do pěti minut a je cenově nesrovnatelně levnější.

3. V únoru byla na Univerzitě Sechenov poprvé provedena operace
k odstranění patologie aneuryzmatu aorty pomocí nových
technologií.

Kardiovaskulární chirurg Maxim Tkachev vysvětlil, že jejich hlavním
cílem bylo zkrátit dobu operace a zlepšit kvalitu protézy.

Pacientovi byla nasazena unikátní protéza, vyvinutá speciálně pro
něj v kdysi vysmívaném Skolkově všemi liberály a opozičníky.

Roman Komarov poznamenal, že dnes v zahraničí žádné protézy
tohoto typu nejsou: s okvětními lístky dutin kořene aorty, takže
taková protéza je určitým ruským know-how, které je dnes v širokém
formátu dostupné i pro naši populaci...

... a Maxim Tkachev řekl, že tato protéza se vyvíjela několik let,
protože bylo nutné studovat morfologii kořene aorty, odebrat
obrovský vzorek, vypočítat všechny velikosti, nejprve na
počítačových modelech, poté na instalaci, která simuluje srdeční
činnost, simulovat práci této protézy, analyzovat všechny nedostatky
protézy, protože ve své specializaci jsou nedostatky nepřijatelné, a
teprve poté je uvést do praxe. A všechno jim skvěle vyšlo.

Plánovaná operace nyní díky novým technologiím vypadá takto: (1)
CT vyšetření pacienta, (2) výroba protézy ve výrobě a poté (3)
samotná intervence. Výhodou tohoto přístupu je zkrácení doby
operace a snížení rizika komplikací.
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Pacient Ivan Nikolaevič z města Ivanovo se stal prvním, kdo dostal
takovou individuální protézu, a již pátý den po operaci se cítil dobře
a poskytl rozhovor.

To, pokud vůbec něco, předjímá otázku, kdo má v Rusku přístup k
takovým operacím. Odpověď zní: každý občan Ruské federace z
jakéhokoli regionu.

4. Novou metodu léčby kolenního kloubu, která nebyla v Rusku
nikdy použita, testovali samarští lékaři na atletce Valerii Evgrafové,
která měla staré zranění – natržení menisku, které vedlo k degradaci
chrupavkové tkáně koleno.

Tato operace, úžasná v každém smyslu, byla provedena s pomocí
rozvoje biotechnologické společnosti Generium, která byla uznávána
jako jedna z nejslibnějších oblastí regenerativní medicíny.

Podstatou vývoje je, že z méně zatěžované části kloubu se
pacientovi odeberou buňky chrupavkové tkáně, vypěstuje se z nich
biomateriál (tedy buňky chrupavky se množí) a transplantují se do
poškozených míst.

Po operaci byla Valeria Evgrafova již během několika měsíců
schopna běhat na běžkách a účastnit se volejbalových turnajů,
ačkoli před operací sotva chodila, pociťovala silné bolesti v koleni a
necitlivost v noze.

Za poslední dva roky byla taková operace jen v Samaře provedena u
více než třiceti pacientů.

Sledování pacientů pokračuje, ale výsledky již hovoří samy za sebe.
Lékaři viděli, že lék funguje. Operovaní se začínají cítit zcela zdraví,
hrají volejbal, fotbal, vedou normální život, zatímco před operací
někteří sotva chodili o berlích.

5. Další výzvou, před kterou stojí naši kardiologové, je operace s
použitím nové biologické srdeční chlopně.
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Roman Komarov poznamenal, že procento pacientů, kteří potřebují
výměnu srdeční chlopně, je obrovské a spokojenost s těmito
operacemi u nás zdaleka není ideální.

Jestliže byly dříve biosrdeční chlopně odebírány velkým
hospodářským zvířatům a transplantovány lidem, nyní to udělali
naopak: první chlopeň na světě z lidského osrdečníku byla
instalována do prasete a operace byla úspěšná.

Zvláštností biochlopně je, že tato operace není trvalá a po 7-8 letech
je potřeba udělat druhou operaci, protože dochází ke zvápenatění
xenoperikardu, tedy osrdečníku zvířete.

Myšlenka našich lékařů je vyrobit tuto chlopeň z lidské tkáně a
doufají, že v budoucnu nedojde k degradaci takové chlopně, to
znamená, že nebudou nutné opakované operace.

Doufám, že testování takové chlopně na zvířatech bude úspěšné a
po zavedení této novinky se problémy se srdečními chlopněmi pro
naše občany nepromění v problémy, ale v dočasné nepříjemnosti,
které naši kardiologové jednou provždy odstraní.

Ruský farmaceutický trh neustále roste. Dvě třetiny jejího objemu,
jak již bylo zmíněno, jsou naše tuzemské drogy a 95 % se jich v
tuzemsku vyrábí v plném cyklu. Naši výrobci přinášejí na trh jak
analogy zahraničních léků, tak jejich vlastní vývoj. Investice do
zdravotnictví se také stávají pobídkami pro rozvoj základní vědy:

Naši vědci hledají lék na Alzheimerovu chorobu, která zatím
neexistuje, a v tomto směru udělali pokrok...

...ale nebudu tento článek nad míru prodlužovat, takže popis našich
úspěchů zde prozatím dokončím a vy, pokud se chcete podívat na
celou verzi této reportáže, sledujte odkaz, radujte se z našich
úspěchů, a také...

Vypněte emoce, zapněte mysl 
 https://dzen.ru

https://dzen.ru/a/Zo5LRBy9DQ8jnZLz
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Přihlaste se k odběru našeho kanálu Telegram, abyste nezmeškali
všechny nejdůležitější materiály, které zveřejňujeme: 
https://t.me/putin_today
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